

涂装流水线厂家 同盛涂装

产品名称	涂装流水线厂家 同盛涂装
公司名称	章丘市同盛涂装设备厂
价格	面议
规格参数	品牌:同盛涂装 型号:正规
公司地址	山东省章丘市辛寨驻地
联系电话	86-0531-83543283

产品详情

章丘市同盛涂装设备厂

关于喷涂设备企业如何在未来竞争中立住脚、走可持续发展道路，涂装流水线设备厂家中，比如：东莞市鑫众涂装设备有限公司，在这方面就做的很不错。在广东涂装流水线这个行业里面，口碑绝佳。

How about spraying equipment enterprises in the future competition survive, take the road of sustainable development, production line equipment manufacturers, such as: Dongguan City Zhongxin coating equipment Co. Ltd., in this respect is very good. Coating line in Guangdong this industry inside, reputation excellent.

第一，制造商应该以诚信为本，通过加强内部管理，提高成本、质量、营销管理水平，厉行节约降低成本来制造出质量达标客户满意的产品，不使用劣质的元器件，不以低价投标或报价，不在制造过程中或调试时化整为零提出补费或调价，避免或减少纠纷。

First, manufacturers should be in good faith, by strengthening internal management, improve the cost, quality, marketing and management level, reduce the cost of austerity in order to produce the quality standards of customer satisfaction products, do not use inferior components, not to bid price or price, not in the manufacturing process or debugging proposed subsidy or break up the whole into parts price adjustment, avoid or reduce disputes.

第二，对设备的设计要结合清洁生产要求，结构要先进，选用材料的规格可用性强通用性广，减少设备占地面积，缩短生产线长度，节约能源，在向用户推荐时，要结合考虑涂装工艺的合理性，推荐节能型涂料。

Second, the design of equipment according to the requirements of clean production, advanced structure, use specifications material availability strong and wide universality, reduce equipment area, shorten the length of the production line, saving energy, to recommend to users, according to the rationality of painting technology, recommended energy-saving coatings.

第三，大力开展和扩大《涂装流水线设备通用技术条件》的宣传工作，以技术条件为标准，建立起更加

公平的竞争方向。同时可以向订货方介绍技术条件，保证能以不低于该标准的水平设计制造和验收产品，确保产品质量过关。

Third, vigorously carry out and expand the "coating line equipment general technical conditions" propaganda work, with technical conditions as the standard, establish a more fair competition direction. At the same time, the technical conditions can be introduced to the ordering party, ensuring that the product can be designed and manufactured with no less than the standard level, and the product quality can be ensured.

第四，竭力改变当前企业的现状，以适应全球化的激烈竞争，增强自主创新能力，开发新技术、新工艺、新产品，制造出更环保更节能质量更高的设备，提高行业市场竞争力，开拓国际市场。

Fourth, to change the current situation of enterprise, in order to adapt to the fierce competition of globalization, enhance the capability of independent innovation, the development of new technology, new technology, new products, create more higher quality and more environmentally friendly and energy saving equipment, improve the market competitiveness of the industry, to develop the International market.

涂装流水线设备企业在发展过程中，应以诚信为本，务实兴邦，充分站在客户的角度思考问题，提高企业自身的自主创新能力，研发高科技的技术，用心做好高质量的环保节约型产品，在行业可持续发展的道路上长远的走下去。

Production line equipment enterprises in the development process, should be based on honesty, pragmatic development, problem of thinking in terms of customers fully, improve the ability of independent innovation of enterprises, research and development of high technology, good intentions of high quality environmental protection energy-saving products, go on long-term sustainable development in the industry on the road.

章丘市同盛涂装设备厂(13361064673)，位于济南市东郊的章丘市辛寨镇驻地。公司企业法人侯祥平自1990年起从业在涂装行业。曾在华誉、金城、华丰、兴盛等多家烤漆设备厂，生产、安装、设计、销售和建厂。由此积累了专业经验和好多技术过硬的朋友。

我公司实力雄厚、技术先进、拥有多名高级工程技术人员。先进的技术和专业的人才使得产品质量得到了极大的保证。“环保、节能、提高效率、改善工作环境”是我们永恒的追求目标。专业的制造技术、优良的品质、环保喷涂，是您明智的选择！

章丘市同盛涂装设备厂

联系人：侯经理

电话：0531-83543283

传真：0531-83543283

手机：15165419777*13361064673

商务QQ：731315162

E-mail：dongshenzi@163.com

地址：山东省章丘市辛寨驻地

济南汽车喷烤漆房厂家：<http://www.tstzsb.com>

汽车烤漆房: www.tongshengtz.com

济南外贸推广: <http://www.waimaokuaiche.vip>

中国升降机制造网：升降机 www.shengjiangji.biz

www.weidaoshang.com 济南微信营销，

诺商商道系统，-专业互联网应用服务提供商：济南网站建设www.chinanovo.net

诺商商道系统，-专业互联网应用服务提供商：济南网站建设www.cn-un.net

诺商基于多年的优化经验和品牌基础推出的诺商商道系统，诺商信息您身边的互联网专家！